

HS-030 Lower Clamp顶夹

产品名称	HS-030 Lower Clamp顶夹
公司名称	永康市鹏博工贸有限公司
价格	.00/个
规格参数	型号:HS-030 规格:顶夹 内芯材质:高强度锌合金
公司地址	浙江省永康市经济开发区炉头村长虹路128号第七幢
联系电话	86 0579 86873222 15857995336

产品详情

型号	HS-030	规格	顶夹
内芯材质	高强度锌合金	外壳材质	不锈钢
表面	镜面、砂光、钛金	适用范围	厚度为10mm-12mm无框钢化玻璃门

材质，内芯使用高强度锌合金精制而成，外壳采用不锈钢冲压而成，适用于厚度为10mm-12mm无框钢化玻璃门。

产品备有不同规格下夹头、上夹、曲夹、轴心可与各国弹簧配合使用。

表面颜色，镜面、砂光、钛金可供选择，或根据要求定做颜色。

the material and core are made of high strength zinc alloy after castibg,and the casels made of stainless steel after stamping.

it is applicble to frameless toughened glass door with a thickness of 10mm to 12mm.

products include different sized lower clip,curve clip zxle center,and maybe cooperated with import ground spring for operation.

suface colors include mirror,sand,titanium and fog,up to your choice.

special color may be provided according to your demand.